

Bestyrelsesmøde d.08.05.2023

Tilstedeværende: Henrik Sørensen, Michael Øhrstrøm, Ole Højbjerg, Peder Hald & Pernille Bertelsen

	Punkt	Drøftelse	Beslutning
1	Konstituering	-	Henrik Bech Sørensen repræsentant i Fælleshusudvalget Peder Hald, næstformand Ole Højbjerg, Kasserer Pernille Bertelsen, Sekretær
2	Opsamling på GF	-	Der har været kritiske kommentarer efter GF. Det tager vi til efterretning. Rågeproblematik: undersøges
3	Arbejdsdag og fællesspisning	Arbejdsopgaver -legepladser - Pæle ved vejbump (8 stk) - beskæring og kanter parkeringspladser: ukrudt fjernes + evt. andre opgaver	-Pernille laver mad sammen med Lotte Thrane+ evt. andre til fællesspisning. Tilmelding til fællesspisning - Pernille laver Facebookevent om fællesspisning - Folk må gerne medbringe relevante redskaber (Michael udsender mail herom)
4	Videre arbejde med belægning	<i>Økonomisk:</i> Forhøjelse af kontingent til næste GF er nødvendigt.	Bestyrelsen vil til næste generalforsamling stille forslag til en kontingentstigning på 4000-5000kr

		Beløbet udregnes senere. <i>Praktisk:</i> Drøftelse af det fremadrettede arbejde med projektet.	
5	Tour de Fennebakken – dato og arrangører	-	?
6	Motionsredskaber	-	Vi kontakter fællesarealudvalget og koordinerer med dem
7	Snerydning	HH har været til møde med Houlkærgruppen ang. Koordineret Snedrydning på private fællesveje. Der arbejdes videre på dette og der er møde 12.9. kl.18	En repræsentant fra bestyrelsen deltager
8	Eventuelt	-	-
9	Næste møde		Tirsdag 15.8 hos ???